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Tato práce se zabývá tématem zneužívání psychoaktivních látek na vysokých školách. Formou 

dotazníkového průzkumu byl hodnocen vzorek 177 studentů třetího ročníku Farmaceutické fakulty 

v Hradci Králové. Studenti byli rozděleni do tří skupin, do první skupiny patřili ti, kteří nikdy žádnou 

drogu nezkusili (55,4%). V další skupině se nacházeli studenti, teří vyzkoušeli (většinou jedenkrát) 

pouze marihuanu. Třetí skupinu tvořili studenti, kteří častěji použili marihuanu a hašiš a zkoušeli i jiné 

drogy (Např. LSD, extázi, lysohlávky). Nikdo ze studentů neužíval opiáty a jiné problémové drogy. 

Při porovnání zpracovaných výsledky s Výroční zprávou o stavu ve věcech drog v ČR bylo 

zjištěno, že studenti užili z vybraných drog častěji než lidé věkové skupiny 18-24 let jen LSD (FaF UK 

6,9 %, vybraná populace 3,7 %), naopak minimální je u studentů zneužití extáze (5,2 %) a amfetaminů 

(1,7 %). 

Celkově lze konstatovat, že situace v oblasti užívání drog v české populaci v r. 2004 

nezaznamenala oproti předchozím rokům žádnou významnou změnu.  


